
 

 
Interpellation  angående återvinning 
av byggmaterial  
 

 
 
  
 
I juni 2023 väckte jag en motion om att kommunen på ett aktivt sätt skulle engagera sig 
frågan om återvinning av byggmaterial. Detta utifrån erfarenheter av att kommunen som 
en stor aktör, kan påverka hela samhällsnyttan på ett positivt sätt, när den s.k. 
“marknaden” enbart strävar efter maximal vinst.  
 
Kommunfullmäktige ansåg senare motionen besvarad med hänsyn till att andra aktörer 
redan jobbar med frågan. I svaret på motionen kan man läsa att det redan finns en 
organisation för återvinning av byggmaterial under namnet Klimatavtalet.   
 
“Klimatavtalet är en kraftsamling där lokala företag, föreningar, högskola och offentliga 
verksamheter samverkar inom klimatdriven affärs- och verksamhetsutveckling. Inom 
ramen för klimatavtalet har näringslivet visat intresse för just återbruk av byggmaterial 
och en arbetsgrupp har skapats.”   
 
Då är mina frågor:  
 

• Vad har hänt efter att motionen besvarades?  
• I vilken utsträckning återvinner Gavlegårdarna byggmaterial från de lägenheter 

som renoveras under kommande treårsperiod?   
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